

2021/2022 學年申請學生資助辦事處學校書簿津貼、車船津貼及上網津貼事宜通告

敬啟者：

早前部份家長申請有關 2021/22 學年學生資助辦事處學校書簿津貼或車船津貼或上網津貼之結果，將於近日會收到由學生資助辦事處寄出的「資格證明書」，請留意以下事項：

<p>非首次申請的家長</p>	<p>已收到「資格證明書」的家長，請將一份「資格證明書」之副本交回學校存檔：</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) 放在通告袋內交回。</li> <li>2) 親自交回學校校務處。</li> </ol>
<p>**首次申請家長</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1) 已收到「資格證明書」的家長，請在收到「資格證明書」的一星期內，必須核實及簽署相關資料，並交回學校予社工吳姑娘跟進。</li> <li>2) 未能通過入息審查、在學生資助辦事處會處指定時限內未能提供本處列明的補充資料或撤回申請的家庭會收到「不合資格通請知書」。</li> </ol>

如家長對申請計劃和申請程序有任何疑問，請致電學生資助辦事處 24 小時查詢熱線 2802 2345。

此致

貴家長

匡智屯門晨曦學校校長



(林莉玲) 謹啟

2021 年 9 月 29 日

Notice for The School Textbook Assistance / The Student Travel Subsidy/ The Subsidy  
Scheme for Internet Access Charges of 2021/2022

Dear Parents/Guardians,

For those who applied The School Textbook Assistance / The Student Travel Subsidy/ The Subsidy Scheme for Internet Access Charges of 2021/2022 under SFO, please note that the SFO would post the “notification of result” to passed families these days. Please note:

Re-applicants	Please send a copy of “notification of result” to the school for archiving once received “notification of result”  1) Put “notification of result” in the notice bag and return it  2) In Person: Return to School Office
** First-time applicants	1) <b>Verify and sign relevant information within 1 week upon received “notification of result”, and then return to school for follow-up.</b>  2) “Notification of Ineligibility” will be issued to those families which cannot pass the means test; have failed to provide the required supplementary information by the deadline set by the SFO; or have withdrawn their applications.

For enquiries relating to the financial assistance schemes and application procedures, please call 24-hour enquiry hotline of SFO at 2802 2345 ◦

Yours faithfully,

  
 Lam Lee Ling  
Principal